
Impressie inloopavond woensdag 30 november 2022 

Aanwezig: gemeente Rotterdam, FMT, Eneco en Pondera 

Op woensdag 30 november 2022 vond er een inloopavond plaats voor windwinning Hoeksebaan. In 
totaal waren er zo’n 30 -35 geïnteresseerden aanwezig die meer informatie kregen over: 

 Het proces tot op heden en de vervolgstappen. 
 De locatie van de windmolens en hoe deze zichtbaar zijn vanuit verschillende posities in de 

omgeving. 
 De onderzoeken die gedaan moeten worden voor de vergunningsaanvraag. Hierbij wordt er 

onder andere gekeken naar slagschaduw, geluid en externe veiligheid 

Daarnaast konden de aanwezigen aangeven welke aandachtspunten er waren en of ze op de hoogte 
gehouden wilden worden.  

Vragen en opmerkingen van de bezoekers 

Tijdens de inloopavond werden de volgende vragen gesteld en opmerkingen gedeeld 

Vragen 

 Vraag: Wat betekent de komst van de windmolens voor mij? Met betrekking tot 
geluid, slagschaduw, externe veiligheid en zichtbaarheid van de turbines.  
Antwoord: Om hier meer inzicht in te geven zijn er een aantal visualisaties gemaakt. 
 
 

 Vraag: De voortgang van het proces en waarom het zo lang duurt? 
Antwoord: Nadat de belemmeringenkaart in 2020 en inzichtelijk was op welke plaatsen 
eventueel windturbines ontwikkelt konden worden zijn gesprekken gevoerd met de 
grondeigenaren. Deze partijen hebben afgewogen of ze wel of niet wilden meedoen. Daarnaast 
moest met de gemeente Rotterdam afgestemd worden aan welke voorwaarden het windpark 
moest voldoen. Deze twee aspecten moesten uiteindelijk duidelijk zijn voordat de vervolgstap 
gezet kon worden en onderzoeken naar de effecten opgestart worden.  
 

 Vraag: Welke mogelijkheden en plannen er zijn voor financiële participatie? Er 
werden een aantal verschillende mogelijkheden benoemd door de bezoekers: 

o Obligaties voor Hoek van Holland en een beperkte schil daaromheen 
o Aanbieden van goedkope stroom 
o Aandelen bijvoorbeeld via een burgercoöperatie / Echt eigendom dus delen van lusten, 

lasten (en risico’s) en het doen van een investering. 
o Gebiedsfonds, wellicht aansluiten bij Gebiedsfonds wat voor Landtong Rozenburg werd 

ingezet.  
 Antwoord: We vinden het belangrijk om samen met de verschillende belanghebbenden te 

bepalen hoe men kan profiteren van de komst van het windpark. Daarom nemen we de 
volgende stappen: 

o Inventariseren van wensen en ideeën bij de verschillende belanghebbenden. Dit doen 
we via de klankbordgroep, via de dorpsraad, via de gemeente maar ideeën kunnen 
ook altijd gedeeld worden via de website of tijdens informatiemomenten. De ideeën 
die genoemd zijn tijdens deze inloopavond nemen we direct mee in de inventarisatie. 

o Opstellen conceptvoorstel  
o  Bepalen definitieve vorm 

 

 Vraag: Kunnen de bladen van de turbines gerecycled worden? 
Antwoord: Negentig procent van een windturbine valt makkelijk te recyclen. De wieken zijn 
echter gemaakt van composiet en dat is moeilijk te recyclen. Maar er vindt veel onderzoek 



plaats naar oplossingen hiervoor. WindEurope heeft een factsheet ontwikkeld waarin ze hier 
meer uitleg over geven. 

 

 Vraag: Waarom worden het maar twee windturbines ontwikkeld en niet meer gezien 
de klimaatproblematiek? 
Antwoord: In 2020 zijn we gestart de onderzoeken, daaruit bleek dat er slechts beperkt 
ruimte was voor windenergie. In 2021heeft grondeigenaar Loswal de Bonnen aangegeven op 
dit moment haar grond niet beschikbaar kon stellen voor de ontwikkeling van windenergie. 
Door dit afhaken, in combinatie met de technische ontwikkeling van de windturbines is er niet 
meer ruimte voor twee windturbines in het onderzoeksgebied. Deze twee turbines kunnen 
samen tussen de 35.000 – 50.000 MWh opwekken.  

 

Opmerkingen 

 De locatie van de twee windmolens en het feit dat er al veel turbines langs de Nieuwe 
Waterweg staan 

 Een paar bezoekers gaven aan dat ze een algemene presentatie te missen 
 De voorkeur om de stroom zo lokaal mogelijk af te zetten.  
 Hoe beïnvloeden de verschillende plannen die er in Hoek van Holland zijn elkaar?  
 Ik heb interesse in deelname in de klankbordgroep 

 

Sfeerverslag organisatoren 

De sfeer tijdens de inloopavond was erg prettig. Er was veel belangstelling voor de verschillende 
onderwerpen en er werden veel vragen gesteld. Met name de plek waar de visualisaties vanuit de 
verschillende locaties getoond werden en de informatie over de impact van het park werden druk 
bezocht. Men wilde met name weten wat de impact van de windmolens zal zijn en er vonden goede 
gesprekken plaats.  


